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Application Form 

报名参赛表 
 

* I hereby confirm my acceptance and agreement to the following application guidelines, and I pledge to adhere 

strictly to the copyright and competition criteria. By submitting the artwork(s) along with the artwork form, I 

acknowledge and agree to authorize the copyright and usage rights of the artworks. 

*Each applicant can submit to one or more competition sections, and each applicant can submit no more than five 

artworks in each competition section, each artwork can only be submitted to one competition section, in colour or 
black and white. 

During the initial phase, applicants are advised to submit their artworks in JPG format, with the image dimensions 

set between 1024 pixels and 3000 pixels on the longer side. Furthermore, the file size of the submitted artwork 

should not exceed 2.5MB to be considered for evaluation. 

After the selection of the artworks, applicants will receive an official notice, and will be required to provide the 

original files in either TIF or RAW format. 

* Information marked with an asterisk (*) is required. 

 

*本人已默认并同意参赛规则，并坚决遵守版权和比赛要求。参赛作品随报名表一并提交时，即代表本人已

知晓并同意授权此次参赛作品版权和使用权。 

*每位参赛者可以提交一个或多个类别，每位参赛者在每个类别中可以提交不超过五张照片，每张照片只能

提交给一个类别，彩色、黑白不限。前期可提交 JPG 格式(长边 1024 像素-3000 像素幅宽，作品文件为

2.5MB 以上)，作品入选后由官方统一通知并需要提供原图/TIF/RAW 格式作品。 
*带“*”为必填信息。 

Title 

称呼 

(Mr./Mrs./Ms./Miss./Dr./Perfer not 

to say) 

（先生/女士/小姐/博士/不愿透

露） 

 

 

 

 

 

 

*First Name 

*名  

*Last Name 

*姓  

*E-mail Address 

*邮箱地址  

*Social Media Account 

*社交媒体账号 

(Instagram preferred, to be used to 

tag participants when posting 

content on the competition 

website/official Instagram)

（Instagram 首选，用于之后在

比赛官网/官方 Instagram 上发布

内容时可 tag 参赛选手） 

 

 

*Competition Section 

 *报名参赛主题 
 

 

*Shooting 

Location 

*摄影地点 
 

*Shooting 

Time 

*摄影时间 
 

*Title of Artworks 

*参赛作品名称 
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 *Please submit your artworks along with this document to  

 submission@chinaminutes.com 
 

*参赛作品请随此文件一起发送至 submission@chinaminutes.com 

*Description Below 100 words 

 *不超过 100 字作品介绍 

（*Included shooting parameters） 

（*包括拍摄参数在内） 

 

 

Artworks Criteria 

*参赛作品要求 

*Submission Requirements:   

1. Submitted artworks must be original and owned entirely by the participant, who holds the copyright. 

 2. The submitted artworks must not contain any marks, borders, texts, or other embedded content added by the 

participant.   

3. The submitted artworks' files must retain the original parameters from the digital photograph, such as EXIF 

information, to ensure the accurate representation of the captured scene. The submitted photo formats should not 

exceed the following standards: PNG 10 MB, JPEG 10 MB, TIFF 10 MB. The works should have the longest side 

between 1024 to 3000 pixels, and the file size should be 2.5MB or above. The images should not display any marks 

indicating the author's name, organization, or other information. 

4. For the selected artworks during the evaluation, the organizers will request the participants to provide the original 

files (RAW format or unmodified JPG format without any image processing software alterations) and adjusted files. 

Participants must submit the original files and adjusted files to the organizers within the specified time frame; 

failure to do so will result in automatic disqualification from the selection process. 

5. Please ensure that the submitted artworks have retained the original files (RAW format or unmodified JPG 

format) before submission. Works with most original files should not be submitted. 

 

*Post-editing Requirements:     

▪ Adjustments must be made to the photographs derived from the original captured images. Manipulation or 

addition of elements unrelated to the theme is not permitted. 

▪ Cropping and rotation: Necessary cropping and rotation are allowed to remove unnecessary parts or adjust 

composition. 

▪ Exposure and contrast: Adjustments to exposure and contrast are permitted to enhance visual effects, but 

excessive manipulation should be avoided. 

▪ Color correction: Color correction is allowed to ensure the accurate reproduction of colors captured in the 

scene. 

▪ Sharpening and noise reduction: Moderate application of sharpening and noise reduction is allowed to 

enhance image clarity and details. 

▪ Saturation and hue adjustments: Fine-tuning of saturation and hue is permitted as needed to enhance the 

emotional expression of the image. 

▪ Element removal: Removal of distracting or irrelevant elements is allowed, but the addition of new elements 

is not permitted. 

▪ Filters and effects: Limited use of filters or effects is allowed, but excessive application should be avoided to 

maintain the essence and authenticity of the photograph. 

 

 

*参赛作品要求：  

1. 投稿作品必须为由投稿者持有全部版权的原创作品。 

2. 投稿作品不得包含参赛者嵌入的任何标记、边框、文字等内容。 

3. 投稿作品文件必须保留有数码照片拍摄时的原始参数，如 EXIF 等信息，为使参赛作品在元宇宙 gallery

里展示，提交照片格式不得超过以下标准:PNG 10 MB, JPEG 10 MB, TIFF 10 MB。作品要求长边 1024 像素

-3000 像素幅宽，作品文件为 2.5MB 以上。图片上不得有任何显示作者姓名、机构等信息的标记。 

mailto:submission@chinaminutes.com
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4. 评选后入选作品，将由主办单位通过邮件 email 向参赛者调取原始文件（RAW格式文件或者未经任何图

像处理软件修改过的 JPG格式文件）和调整后的文件。请参赛者务必将拍摄的原始文件和调整后的文件在

规定时间内向主办方提交，逾期者或不提供者视为自动放弃入围资格。 

5. 请确认投稿作品保留有拍摄的原始文件（RAW格式文件或者未经任何图像处理软件修改过的 JPG格式

文件）后再进行投稿，已丢失原始文件的作品请勿投稿。 

*后期要求： 

▪ 照片必须是原始拍摄照片的调整版本，不能使用与主题无关的元素进行操纵或添加； 

▪ 剪裁和旋转：允许对照片进行必要的剪裁和旋转，以去除不需要的部分或调整构图； 

▪ 曝光和对比度：调整照片的曝光和对比度以获得更好的视觉效果，但应避免过度处理； 

▪ 颜色校正：对照片的色彩进行校正，以确保准确还原拍摄场景的颜色； 

▪ 锐化和降噪：适度地应用锐化和降噪处理，以增强图像的清晰度和细节； 

▪ 调整饱和度和色调：根据需要微调照片的饱和度和色调，以增强画面的情感表达； 

▪ 删减元素：允许删除干扰或无关的元素，但不得添加新元素； 

滤镜和特效：允许有限度的使用滤镜或特效但不应过度，以免改变照片的本质和真实性。 

*I acknowledge that I have carefully reviewed and understood the Beauty Across Borders China-UK Photography 

Competition's Competition Overview, Timeline, Awards, Submission guidelines, Evaluation Guidelines, Copyright 

Notice, and Disclaimer. I hereby confirm that the photography I am submitting is original, and I assure that the 

artworks are in full compliance with all applicable intellectual property rights laws and do not infringe upon any 

rights of others, including but not limited to intellectual property rights, reputation rights, privacy rights, and 

portrait rights. In the event of any dispute or legal claim arising from intellectual property rights, reputation rights, 

privacy rights, portrait rights, etc., I accept full legal responsibility, and the competition organiser shall not be held 

liable. Furthermore, I grant the organising committee of the competition the non-profit right to publish, display, 

publicise, and report my entries in relevant media outlets without the need for any additional compensation or 

remuneration. 

 

*本人已阅读关于“美丽中英”摄影大赛大赛概述、赛程安排、奖项设置、赛选评选、征稿规则、版权声明和

免责声明的规则，并承诺遵守有关规定。本人提供的摄影作品为原创。保证对参赛作品拥有充分、完全、

排他的知识产权，不侵犯任何他人的任何知识产权.名誉权、隐私权、肖像权等，若有知识产权、名誉权、

隐私权、肖像权纠纷或争议，其法律责任由本人自行负责，与竞赛主办方无关。本人同意 竞赛组委会对本

人的参赛作品拥有公开出版、展示展览、推广宣传和在有关媒体进行报道等非赢利性的使用权，不另付稿

酬。 

 


